
Interpelácia č. 51/2012   
 

 

14. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 28.12.2012  
 

 

 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Chcem sa opýtať, či sa neuvažuje napr. v budúcom roku, aby sa nezasielali materiály takouto 

formou, priamo vo zviazanej podobe alebo či by sa nedali zasielať aj elektronickou formou, 

napr. v zazipovanej forme na mailové adresy poslancov.  

 
 

Ing. Kolesár: 

Materiály na mestské zastupiteľstvo, tento podnet súvisí aj s tým, čo sme hovorili 

v predchádzajúcom bode a v interpelácii pána Čičatka. Jedna z pripravovaných veci v rámci 

elektronizácie a to po účinnosti  nového rokovacieho poriadku je aj zasielanie vám materiálov 

v elektronickej podobe. Určite k tomuto v roku 2013 pristúpime  už pred 1. riadnym 

zasadnutím zastupiteľstva. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 28.12.2012 
 

 

 

 

 

 

 

 


